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2016年6月大学英语六级考试真题作文解析及写作黄金句式

来源：文都教育

2016年6月大学英语六级考试已经圆满结束了。刚刚出炉的六级作文表明：随着科技的进步，越来越多的科技产品进入到了我们的生活，并且影响着我们的生活，那么我们对待他们又该是如何的态度呢？

下面文都的英语老师给大家解析这次作文的写作要点，仅供大家参考。

我们先来看一下这次作文的要求吧：

作文一：

Directions：For this part, you are allowed 30 minutes to write a short essay on the use of robots. Try to imagine what will happen when more and more robots take the place of human beings in industry as well as people's daily lives. You are requried to write at least 150 words but no more than 200 words.

作文二：

Directions：For this part, you are allowed 30 minutes to write a short essay on living in the virtual world. Try to imagine what will happen when people spend more and more time in the virtual world instead of interacting in the real world. You are required to write at least 150 words bu no moew than 200

作文三：

Directions: For this part,you are allowed 30 minutes to write a short essay on e-learning.Try to imagine what will happen when more and more people study online instead of attending school. You are required to write at least 150 words but no more than 200 words.

根据要求，我们可以看出写作的以下几点提示：

1.写作时间是30分钟。时间紧，任务重，因此，我们要采用三段式，快速构思提纲，即：点题、论证、结论。

2.写作主题分别是:对机器人替代了人类的工作的看法、对虚拟世界和现实世界生活的看法、以及对于在线学习代替传统学习的看法。

3.写作字数是150-200字。

针对题目的要求和写作规范，文都教育的老师给大家提供一些写作的黄金句式，希望对打家有所启发。

科技写作的黄金句式：

(1) 科学技术是第一生产力：Science and technology are a primary productive force.

(2)起很大作用：make a great difference

(3)与……有关联：be linked to

(4)得益于、从……获益benefit from

(5)改变人们的生活：change one’s life

(6)对……产生很大影响: have a great effect on

(7)代替：take the place of

(8)能使用：have access to/ be accessible to

(9)在某方面起重要的作用：play an important role in

(10)提高人类的生活质量：improve the quality of life for humans

科技写作的万能开头：

随着互联网、个人电脑、3G手机的日益普及，我们的生活发生了巨大的变化或我们的生活精彩无限。

Due to/Thanks to/Owing to/Because of the popularity of the Internet, PC, 3G cellphones, our life is becoming more and more colourful. (介词短语)

文都教育希望大家能够在这周的考试中沉着应战，发挥顺利。最后，预祝大家都能高分通过四六级考试。


